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ES.0003.2.6.2024.MF         

 

     

        Szanowny Pan  

        Magdalena Wieczorek 

        Przewodnicząca Komisji Edukacji 

        Rady Miasta Katowice 

        

        

 W odpowiedzi na wniosek Komisji Edukacji Rady Miasta Katowice, sformułowany podczas posiedzenia 

z dnia 12 listopada br., dotyczący wypracowania dobrych praktyk pomiędzy tutejszym Urzędem, a wydziałami 

rodzinnymi katowickich sądów różnego szczebla, z uwagi na fakt, że sprawa wymaga zaangażowania 

i koordynacji działań wielu podmiotów - w tym również osób zatrudnionych w kilku wydziałach tutejszego 

Urzędu – informuję, że wypracowanie najefektywniejszych zasad współpracy pomiędzy sądami, 

a administracją samorządową, będzie procesem złożonym i czasochłonnym. Dlatego, deklarując zainicjowanie 

współpracy ze wszystkimi podmiotami będącymi interesariuszami w tym zakresie, zobowiązuję się do 

sukcesywnego informowania Państwa radnych, o kolejnych etapach działań podejmowanych w tej sprawie. 

        

 

        Z poważaniem 

         Waldemar Bojarun 

          Wiceprezydent Miasta Katowice 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

- Biuro Rady Miasta, 

- Wydział Organizacji i Zarządzania. 

 


